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發展項目中的建築物的橫截面圖  Cross-section plan of building in the development
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毗連建築物（佛洛斯大道1號）的一段緊急車輛通道（佛洛斯大道）（近車庫）為香港主水平基準以上20.00米至20.55米。
The part of the Emergency Vehicular Access (Firenze Viale) (near Carport) adjacent to the building (Firenze Viale No.1) is 20.00 to 20.55 metres above the Hong Kong 
Principal Datum.
毗連建築物（佛洛斯大道1號）的一段緊急車輛通道（佛洛斯大道）（近客飯廳）為香港主水平基準以上20.17米至21.00米。
The part of the Emergency Vehicular Access (Firenze Viale) (near Living and Dining Room) adjacent to the building  (Firenze Viale No.1) is 20.17 to 21.00 metres above the 
Hong Kong Principal Datum.
毗連建築物（佛洛斯大道1號）的一段行人路（近睡房5）為香港主水平基準以上20.03米至20.30米。
The part of the footpath (near Bedroom 5) adjacent  to the building (Firenze Viale No. 1) is 20.03 to 20.30 metres above the Hong Kong Principal Datum.
毗連建築物（佛洛斯大道1號）的一段行人路（近客飯廳）為香港主水平基準以上20.30米至20.53米。
The part of the footpath (near Living and Dining Room) adjacent  to the building (Firenze Viale No. 1) is 20.30 to 20.53 metres above the Hong Kong Principal Datum.
毗連建築物（佛洛斯大道2號）的一段行人路為香港主水平基準以上19.90米至20.03米。
The part of the footpath adjacent to the building (Firenze Viale No. 2) is 19.90 to 20.03 metres above the Hong Kong Principal Datum.

虛線為最低住宅樓層水平
Dotted line denotes the lowest 
residential floor

香港主水平基準以上高度(米)
height in metres above Hong 
Kong Principal Datum (HKPD)

B.L.= 邊界線
Boundary Line
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虛線為最低住宅樓層水平
Dotted line denotes the lowest 
residential floor

香港主水平基準以上高度(米)
height in metres above Hong 
Kong Principal Datum (HKPD)

B.L.= 邊界線
Boundary Line

毗連建築物（佛洛斯大道3號）的一段行人路為香港主水平基準以上19.76米至19.90米。
The part of the footpath adjacent to the building (Firenze Viale No. 3) is 19.76 to 19.90 metres above the Hong Kong Principal Datum.
毗連建築物（佛洛斯大道5號）的一段行人路為香港主水平基準以上19.63米至19.76米。
The part of the footpath adjacent to the building (Firenze Viale No. 5) is 19.63 to 19.76 metres above the Hong Kong Principal Datum.
毗連建築物（佛洛斯大道6號）的一段行人路為香港主水平基準以上19.50米至19.63米。
The part of the footpath adjacent to the building (Firenze Viale No. 6) is 19.50 to 19.63 metres  above the Hong Kong Principal Datum.
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虛線為最低住宅樓層水平
Dotted line denotes the lowest 
residential floor

香港主水平基準以上高度(米)
height in metres above Hong 
Kong Principal Datum (HKPD)

B.L.= 邊界線
Boundary Line

 

毗連建築物（佛洛斯大道7號）的一段緊急車輛通道（佛洛斯大道） 為香港主水平基準以上19.89米至20.00米。
The part of the Emergency Vehicular Access (Firenze Viale) adjacent to the building (Firenze Viale No.7) is 19.89 to 20.00 metres above the Hong Kong Principal Datum. 
毗連建築物（佛洛斯大道7號）的一段行人路為香港主水平基準以上19.43米至19.50米。
The part of the footpath adjacent to the building (Firenze Viale No. 7) is 19.43 to 19.50 metres above the Hong Kong Principal Datum.
毗連建築物（佛洛斯大道8號）的一段緊急車輛通道（佛洛斯大道）為香港主水平基準以上19.78米至19.89米。
The part of the Emergency Vehicular Access (Firenze Viale) adjacent to the building (Firenze Viale No.8) is 19.78 to 19.89 metres above the Hong Kong Principal Datum.
毗連建築物（佛洛斯大道8號）的一段行人路為香港主水平基準以上19.59米至19.75米。
The part of the footpath adjacent to the building (Firenze Viale No. 8) is 19.59 to 19.75 metres above the Hong Kong Principal Datum.
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毗連建築物（佛洛斯大道9號）的一段緊急車輛通道（佛洛斯大道）為香港主水平基準以上19.57米至19.78米。
The part of the Emergency Vehicular Access (Firenze Viale) adjacent to the building (Firenze Viale No.9) is 19.57 to 19.78 metres above the Hong Kong Principal Datum.
毗連建築物（佛洛斯大道9號）的一段行人路為香港主水平基準以上19.35米至19.62米。
The part of the footpath adjacent to the building (Firenze Viale No. 9) is 19.35 to 19.62 metres above the Hong Kong Principal Datum.
毗連建築物（佛洛斯大道10號）的一段緊急車輛通道（佛洛斯大道）為香港主水平基準以上19.25米至19.57米。
The part of the Emergency Vehicular Access (Firenze Viale) adjacent to the building (Firenze Viale No.10) is 19.25 to 19.57 metres above the Hong Kong Principal Datum.
毗連建築物（佛洛斯大道10號）的一段行人路為香港主水平基準以上19.08米至19.35米。
The part of the footpath adjacent to the building (Firenze Viale No. 10) is 19.08 to 19.35 metres above the Hong Kong Principal Datum.

虛線為最低住宅樓層水平
Dotted line denotes the lowest 
residential floor

香港主水平基準以上高度(米)
height in metres above Hong 
Kong Principal Datum (HKPD)

B.L.= 邊界線
Boundary Line
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毗連建築物（佛洛斯大道11號）的一段緊急車輛通道（佛洛斯大道）為香港主水平基準以上18.92米至19.25米。
The part of the Emergency Vehicular Access (Firenze Viale) adjacent to the building (Firenze Viale No.11) is 18.92 to 19.25 metres above the Hong Kong Principal Datum.
毗連建築物（佛洛斯大道11號）的一段行人路為香港主水平基準以上18.81米至19.08米。
The part of the footpath adjacent to the building (Firenze Viale No.11) is 18.81 to 19.08 metres above the Hong Kong Principal Datum.
毗連建築物（佛洛斯大道12號）的一段緊急車輛通道（佛洛斯大道）為香港主水平基準以上18.59米至18.92米。
The part of the Emergency Vehicular Access (Firenze Viale) adjacent to the building (Firenze Viale No.12) is 18.59 to 18.92 metres above the Hong Kong Principal Datum.
毗連建築物（佛洛斯大道12號）的一段行人路為香港主水平基準以上18.54米至18.81米。
The part of the footpath adjacent to the building (Firenze Viale No.12) is 18.54 to 18.81 metres above the Hong Kong Principal Datum.

虛線為最低住宅樓層水平
Dotted line denotes the lowest 
residential floor

香港主水平基準以上高度(米)
height in metres above Hong 
Kong Principal Datum (HKPD)

B.L.= 邊界線
Boundary Line
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毗連建築物（佛洛斯大道15號）的一段緊急車輛通道（佛洛斯大道）為香港主水平基準以上18.24米至18.59米。
The part of the Emergency Vehicular Access (Firenze Viale) adjacent to the building (Firenze Viale No.15) is 18.24 to 18.59 metres above the Hong Kong Principal Datum.
毗連建築物（佛洛斯大道15號）的一段行人路為香港主水平基準以上18.27米至18.54米。
The part of the footpath adjacent to the building (Firenze Viale No.15) is 18.27 to 18.54 metres above the Hong Kong Principal Datum. 
毗連建築物（佛洛斯大道16號）的一段緊急車輛通道（佛洛斯大道）為香港主水平基準以上18.03米至18.24米。
The part of the Emergency Vehicular Access (Firenze Viale) adjacent to the building (Firenze Viale No.16) is 18.03 to 18.24 metres above the Hong Kong Principal Datum.
毗連建築物（佛洛斯大道16號）的一段行人路為香港主水平基準以上18.00米至18.27米。
The part of the footpath adjacent to the building (Firenze Viale No.16) is 18.00 to 18.27 metres above the Hong Kong Principal Datum.

虛線為最低住宅樓層水平
Dotted line denotes the lowest 
residential floor

香港主水平基準以上高度(米)
height in metres above Hong 
Kong Principal Datum (HKPD)

B.L.= 邊界線
Boundary Line
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虛線為最低住宅樓層水平
Dotted line denotes the lowest 
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香港主水平基準以上高度(米)
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毗連建築物（佛洛斯大道22號）的一段行人路（近睡房5）為香港主水平基準以上17.50米至18.00米。
The part of the footpath (near Bedroom 5) adjacent to the building (Firenze Viale No. 22) is 17.50 to 18.00 metres above the Hong Kong Principal Datum.

虛線為最低住宅樓層水平
Dotted line denotes the lowest 
residential floor

香港主水平基準以上高度(米)
height in metres above Hong 
Kong Principal Datum (HKPD)

B.L.= 邊界線
Boundary Line

發展項目中的建築物的橫截面圖  Cross-section plan of building in the development

20161130_NgauTamMei_SB_02.indd   124 30/11/16   2:43 pm



125

毗連建築物（洛蔓大道1號）的一段緊急車輛通道（洛蔓大道） 為香港主水平基準以上21.00米至21.35米。
The part of the Emergency Vehicular Access (Roma Viale) adjacent to the building (Roma Viale No.1) is 21.00 to 21.35 metres above the Hong Kong Principal Datum.
毗連建築物（洛蔓大道1號）的一段緊急車輛通道（米萊諾大道） 為香港主水平基準以上21.35米至22.00米。
The part of the Emergency Vehicular Access (Milano Viale) adjacent to the building (Roma Viale No.1) is 21.35 to 22.00 metres above the Hong Kong Principal Datum.
毗連建築物（洛蔓大道5號）的一段緊急車輛通道（洛蔓大道） 為香港主水平基準以上20.89米至21.00米。
The part of the Emergency Vehicular Access (Roma Viale) adjacent to the buildings (Roma Viale No.5) is 20.89 to 21.00 metres above the Hong Kong Principal Datum.
毗連建築物（洛蔓大道6號）的一段緊急車輛通道（洛蔓大道） 為香港主水平基準以上20.73米至20.89米。
The part of the Emergency Vehicular Access (Roma Viale) adjacent to the building (Roma Viale No.6) is 20.73 to 20.89 metres above the Hong Kong Principal Datum.

虛線為最低住宅樓層水平
Dotted line denotes the lowest 
residential floor

香港主水平基準以上高度(米)
height in metres above Hong 
Kong Principal Datum (HKPD)

B.L.= 邊界線
Boundary Line
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毗連建築物（洛蔓大道7號）的一段緊急車輛通道（洛蔓大道） 為香港主水平基準以上20.55米至20.73米。
The part of the Emergency Vehicular Access (Roma Viale) adjacent to the building (Roma Viale No.7) is 20.55 to 20.73 metres above the Hong Kong Principal Datum. 
毗連建築物（洛蔓大道8號）的一段緊急車輛通道（洛蔓大道） 為香港主水平基準以上20.36米至20.55米。
The part of the Emergency Vehicular Access (Roma Viale) adjacent to the building (Roma Viale No.8) is 20.36 to 20.55 metres above the Hong Kong Principal Datum.
毗連建築物（洛蔓大道9號）的一段緊急車輛通道（洛蔓大道） 為香港主水平基準以上20.16米至20.36米。
The part of the Emergency Vehicular Access (Roma Viale) adjacent to the building (Roma Viale No.9) is 20.16 to 20.36 metres above the Hong Kong Principal Datum.
毗連建築物（洛蔓大道10號）的一段緊急車輛通道（洛蔓大道） 為香港主水平基準以上20.00米至20.16米。
The part of the Emergency Vehicular Access (Roma Viale) adjacent to the building (Roma Viale No.10) is 20.00 to 20.16 metres above the Hong Kong Principal Datum.

虛線為最低住宅樓層水平
Dotted line denotes the lowest 
residential floor

香港主水平基準以上高度(米)
height in metres above Hong 
Kong Principal Datum (HKPD)

B.L.= 邊界線
Boundary Line
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毗連建築物（洛蔓大道11號）的一段緊急車輛通道（洛蔓大道） 為香港主水平基準以上19.93米至20.00米。
The part of the Emergency Vehicular Access (Roma Viale) adjacent to the building (Roma Viale No.11) is 19.93 to 20.00 metres above the Hong Kong Principal Datum.
毗連建築物（洛蔓大道12號）的一段緊急車輛通道（洛蔓大道） 為香港主水平基準以上19.83米至19.93米。
The part of the Emergency Vehicular Access (Roma Viale) adjacent to the building (Roma Viale No.12) is 19.83 to 19.93 metres above the Hong Kong Principal Datum.
毗連建築物（洛蔓大道15號）的一段緊急車輛通道（洛蔓大道） 為香港主水平基準以上19.77米至19.88米。
The part of the Emergency Vehicular Access (Roma Viale) adjacent to the building (Roma Viale No.15) is 19.77 to 19.88 metres above the Hong Kong Principal Datum. 
毗連建築物（洛蔓大道16號）的一段緊急車輛通道（洛蔓大道） 為香港主水平基準以上19.66米至19.77米。
The part of the Emergency Vehicular Access (Roma Viale) adjacent to the building (Roma Viale No.16) is 19.66 to 19.77 metres above the Hong Kong Principal Datum.

虛線為最低住宅樓層水平
Dotted line denotes the lowest 
residential floor

香港主水平基準以上高度(米)
height in metres above Hong 
Kong Principal Datum (HKPD)

B.L.= 邊界線
Boundary Line
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毗連建築物（洛蔓大道17號）的一段緊急車輛通道（洛蔓大道） 為香港主水平基準以上19.48米至19.66米。
The part of the Emergency Vehicular Access (Roma Viale) adjacent to the building (Roma Viale No.17) is 19.48 to 19.66 metres above the Hong Kong Principal Datum.
毗連建築物（洛蔓大道18號）的一段緊急車輛通道（洛蔓大道） 為香港主水平基準以上19.24米至19.48米。
The part of the Emergency Vehicular Access (Roma Viale) adjacent to the building (Roma Viale No.18) is 19.24 to 19.48 metres above the Hong Kong Principal Datum.
毗連建築物（洛蔓大道19號）的一段緊急車輛通道（洛蔓大道） 為香港主水平基準以上19.01米至19.24米。
The part of the Emergency Vehicular Access (Roma Viale) adjacent to the building (Roma Viale No.19) is 19.01 to 19.24 metres above the Hong Kong Principal Datum.
毗連建築物（洛蔓大道20號）的一段緊急車輛通道（洛蔓大道） 為香港主水平基準以上18.79米至19.01米。
The part of the Emergency Vehicular Access (Roma Viale) adjacent to the building (Roma Viale No.20) is 18.79 to 19.01 metres above the Hong Kong Principal Datum.

虛線為最低住宅樓層水平
Dotted line denotes the lowest 
residential floor

香港主水平基準以上高度(米)
height in metres above Hong 
Kong Principal Datum (HKPD)

B.L.= 邊界線
Boundary Line
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虛線為最低住宅樓層水平
Dotted line denotes the lowest 
residential floor

香港主水平基準以上高度(米)
height in metres above Hong 
Kong Principal Datum (HKPD)

B.L.= 邊界線
Boundary Line

毗連建築物（洛蔓大道21號）的一段緊急車輛通道（洛蔓大道） 為香港主水平基準以上18.56米至18.79米。
The part of the Emergency Vehicular Access (Roma Viale) adjacent to the building (Roma Viale No.21) is 18.56 to 18.79 metres above the Hong Kong Principal Datum. 
毗連建築物（洛蔓大道22號）的一段緊急車輛通道（洛蔓大道） 為香港主水平基準以上18.33米至18.56米。
The part of the Emergency Vehicular Access (Roma Viale) adjacent to the building (Roma Viale No.22) is 18.33 to 18.56 metres above the Hong Kong Principal Datum.
毗連建築物（洛蔓大道23號）的一段緊急車輛通道（洛蔓大道） 為香港主水平基準以上18.12米至18.33米。
The part of the Emergency Vehicular Access (Roma Viale) adjacent to the building (Roma Viale No.23) is 18.12 to 18.33 metres above the Hong Kong Principal Datum.
毗連建築物（洛蔓大道25號）的一段緊急車輛通道（洛蔓大道） 為香港主水平基準以上18.02米至18.12米。
The part of the Emergency Vehicular Access (Roma Viale) adjacent to the building (Roma Viale No.25) is 18.02 to 18.12 metres above the Hong Kong Principal Datum.
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毗連建築物（洛蔓大道36號）的一段緊急車輛道（洛蔓大道） 為為香港主水平基準以上17.90米至18.00米。
The part of the Emergency Vehicular Access (Roma Viale) adjacent to the building (Roma Viale No.36) is 17.90 to 18.00 metres above the Hong Kong Principal Datum. 
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Dotted line denotes the lowest 
residential floor

香港主水平基準以上高度(米)
height in metres above Hong 
Kong Principal Datum (HKPD)

B.L.= 邊界線
Boundary Line

發展項目中的建築物的橫截面圖  Cross-section plan of building in the development

20161125_NgauTamMei_SB_04.indd   131 25/11/16   7:43 pm



132

毗連建築物（洛蔓大道37號）的一段緊急車輛道（洛蔓大道） 為為香港主水平基準以上17.57米至17.90米。
The part of the Emergency Vehicular Access (Roma Viale) adjacent to the building (Roma Viale No.37) is 17.57 to 17.90 metres above the Hong Kong Principal Datum.
毗連建築物（洛蔓大道38號）的一段緊急車輛道（洛蔓大道） 為為香港主水平基準以上16.99米至17.57米。
The part of the Emergency Vehicular Access (Roma Viale) adjacent to the building (Roma Viale No.38) is 16.99 to 17.57 metres above the Hong Kong Principal Datum.
毗連建築物（洛蔓大道39號）的一段緊急車輛道（洛蔓大道） 為為香港主水平基準以上16.327米至16.99米。
The part of the Emergency Vehicular Access (Roma Viale) adjacent to the building (Roma Viale No.39) is 16.327 to 16.99 metres above the Hong Kong Principal Datum.

虛線為最低住宅樓層水平
Dotted line denotes the lowest 
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香港主水平基準以上高度(米)
height in metres above Hong 
Kong Principal Datum (HKPD)

B.L.= 邊界線
Boundary Line

發展項目中的建築物的橫截面圖  Cross-section plan of building in the development
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毗連建築物（米萊諾大道2號）的一段緊急車輛通道（米萊諾大道） 為香港主水平基準以上22.86米至23.00米。
The part of the Emergency Vehicular Access (Milano Viale) adjacent to the building (Milano Viale No.2) is 22.86 to 23.00 metres above the Hong Kong Principal Datum.
毗連建築物（米萊諾大道3號）的一段緊急車輛通道（米萊諾大道） 為香港主水平基準以上22.60米至22.86米。
The part of the Emergency Vehicular Access (Milano Viale) adjacent to the building (Milano Viale No.3) is 22.60 to 22.86 metres above the Hong Kong Principal Datum.

虛線為最低住宅樓層水平
Dotted line denotes the lowest 
residential floor

香港主水平基準以上高度(米)
height in metres above Hong 
Kong Principal Datum (HKPD)

B.L.= 邊界線
Boundary Line

發展項目中的建築物的橫截面圖  Cross-section plan of building in the development
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虛線為最低住宅樓層水平
Dotted line denotes the lowest 
residential floor

香港主水平基準以上高度(米)
height in metres above Hong 
Kong Principal Datum (HKPD)

B.L.= 邊界線
Boundary Line

發展項目中的建築物的橫截面圖  Cross-section plan of building in the development

毗連建築物（米萊諾大道5號）的一段緊急車輛通道（米萊諾大道）為香港主水平基準以上22.34米至22.60米。
The part of the Emergency Vehicular Access (Milano Viale) adjacent to the building (Milano Viale No.5) is 22.34 to 22.60 metres above the Hong Kong Principal Datum.
毗連建築物（米萊諾大道5號）的一段行人路為香港主水平基準以上23.18米至23.20米。
The part of the footpath adjacent to the building (Milano Viale No.5) is 23.18 to 23.20 metres above the Hong Kong Principal Datum.
毗連建築物（米萊諾大道6號）的一段緊急車輛通道（米萊諾大道）為香港主水平基準以上22.08米至22.34米。
The part of the Emergency Vehicular Access (Milano Viale) adjacent to the building (Milano Viale No.6) is 22.08 to 22.34 metres above the Hong Kong Principal Datum.
毗連建築物（米萊諾大道6號）的一段行人路為香港主水平基準以上22.78米至23.18米。
The part of the footpath adjacent to the building (Milano Viale No.6) is 22.78 to 23.18 metres above the Hong Kong Principal Datum.
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虛線為最低住宅樓層水平
Dotted line denotes the lowest 
residential floor

香港主水平基準以上高度(米)
height in metres above Hong 
Kong Principal Datum (HKPD)

B.L.= 邊界線
Boundary Line

毗連建築物（米萊諾大道7號）的一段緊急車輛通道（米萊諾大道）為香港主水平基準以上21.84米至22.08米。
The part of the Emergency Vehicular Access (Milano Viale) adjacent to the building (Milano Viale No.7) is 21.84 to 22.08 metres above the Hong Kong Principal Datum.
毗連建築物（米萊諾大道7號）的一段行人路為香港主水平基準以上22.39米至22.78米。
The part of the footpath adjacent to the building (Milano Viale No.7) is 22.39 to 22.78 metres above the Hong Kong Principal Datum.
毗連建築物（米萊諾大道8號）的一段緊急車輛通道（米萊諾大道）為香港主水平基準以上21.61米至21.84米。
The part of the Emergency Vehicular Access (Milano Viale) adjacent to the building (Milano Viale No.8) is 21.61 to 21.84 metres above the Hong Kong Principal Datum.
毗連建築物（米萊諾大道8號）的一段行人路為香港主水平基準以上22.00米至22.39米。
The part of the footpath adjacent to the building (Milano Viale No.8) is 22.00 to 22.39 metres above the Hong Kong Principal Datum.

發展項目中的建築物的橫截面圖  Cross-section plan of building in the development
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